
 1 

 P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.4.3.2017 
posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olecku,  

odbytego w dniu 13 kwietnia 2017 roku. 

 
 Na stan 8 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 8 – lista obecności                                  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego – 

Małgorzata Adameit. 

 

W posiedzeniu udział wzięła: 

 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński  

przywitał przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił porządek posiedzenia: 

 

1. Analiza inwestycji pn. „Przebudowa drogi na Osiedlu Lesk w Olecku”. 

2. Sprawy wniesione. 

3. Wolne wnioski.  

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 7 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Analiza inwestycji pn. „Przebudowa drogi na Osiedlu Lesk w Olecku”. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

poinformowała, iż zadanie inwestycyjne zostało wprowadzone do budżetu gminy Uchwałą                        

Nr ORN.0007.60.2016 r. z dnia 26 sierpnia 2016 r. z planem w wysokości: 250.000 zł. Projekt 

techniczny został sporządzony w 2015 r. Po wprowadzeniu zadania do budżetu został 

ogłoszony przetarg nieograniczony zgodnie z ustawą z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo 

zamówień publicznych. W postępowaniu wpłynęły 2 oferty:  

 STRABAG Sp. z o.o., Pruszków – cena oferty brutto: 283.226,07 zł, 

 Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Sp. z o.o. w Gajewie, Giżycko – cena oferty 

brutto: 218.756,36 zł. 

Po przeprowadzeniu postępowania przetargowego i w związku z zabezpieczoną w budżecie 

kwotą w wysokości 250.000 zł, wybrano ofertę firmy PRD Sp. z o.o. z Gajewa. 

Umowę na realizację zadania podpisano w dniu 26 września 2016 r. z terminem wykonania do 

5 grudnia 2016 r. 

Kompleksowy nadzór inwestorski nad realizacją robót budowlanych zlecono Zakładowi Usług 

Projektowych „PRO-KOM” Krzysztof Sawczuk, Olecko. Wartość usługi: 1.845 zł brutto.  

Zakres robót obejmował:  

 odnowę i wzmocnienie istniejącej jezdni o nawierzchni z mieszanki mineralno-

smołowej o dł. 356,5 m, 

 przebudowę chodników i wjazdów z płyt betonowych na nawierzchnię z brukowej 

kostki betonowej o grubości 6 i 8 cm o łącznej pow. 575,7 m
2
. 
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Zadanie zostało zakończone przed terminem i zgłoszone do odbioru. Odbiór robót odbył się  

18 listopada 2016 r. Został podpisany bezusterkowy protokół odbioru końcowego zadania,                 

w którym wskazano okres gwarancyjny na wykonane roboty 36 miesięcy tj. do dnia                            

18 listopada 2019 r. Zadanie zostało wykonane prawidłowo.  

 

Członek komisji – Wojciech Rejterada 

oznajmił, iż w trakcie realizacji inwestycji zauważył, iż chodnik był poprawiany. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

potwierdziła, że inspektor nadzoru dostrzegł usterkę i została ona usunięta w trakcie robót. 

 

Członek komisji – Wojciech Rejterada 

poinformował, iż mieszkańcy mają wątpliwości co do warstwy asfaltu, która w niektórych 

miejscach jest za cienka. Zapytał, czy nie należało sfrezować stary asfalt. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, że zadanie obejmowało przebudowę drogi, zatem polegało na odnowie                                 

i wzmocnieniu istniejącej jezdni. Projektant ocenił, iż stan techniczny drogi wymagał jedynie 

przebudowy.  

Okres gwarancji wynosi trzy lata, jednak na każde wezwanie inwestora wykonawca ma 

obowiązek odbyć wspólny przegląd gwarancyjny. Wszelkie usterki są usuwane w ramach 

gwarancji.  

 

Członek komisji – Wojciech Rejterada 

zauważył, iż chodnik został zrobiony bardzo dobrze, jest spad do spływu wody opadowej. 

Droga została nieco poszerzona i usypano szersze pobocze, co stworzyło możliwość 

parkowania właścicielom ogródków działkowych. Jego zdaniem inwestycja była zasadna                       

z drobną uwagą co do grubości warstwy wierzchniej.  

 

Członek komisji – Henryk Markowski 

wtrącił, że ważny jest przegląd roczny drogi. 

 

Członek komisji – Wiesław Zalewski 

podkreślił, iż mimo istniejących na drodze garbów nie trzeba było sprowadzać 

specjalistycznego ciężkiego sprzętu. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

zapewniła, że w tym roku przegląd zostanie dokonany. Przed upływem okresu gwarancji 

również jest dokonywany przegląd, podczas którego są wskazywane ewentualne usterki.   

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński  

zapytał, czy były podpisywane aneksy do umowy. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż aneksów nie było, bo umowa została wykonana przed upływem terminu, co 

się rzadko zdarza. Firma nie była od nikogo zależna jeśli chodzi o masę asfaltową.    

 

Członek komisji – Wojciech Rejterada 

potwierdził, że zadanie wykonano dość szybko i nie było dużego utrudnienia w ruchu. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

dodała, iż firma była zobowiązana prowadzić zadanie bez zamykania ruchu.  
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Członek komisji – Wojciech Rejterada 

wskazał, że tuż za mostem przed utwardzonym wjazdem do spółdzielni jest duża dziura. 

Zapytał, czy jest możliwość, aby ją załatać. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, iż przekaże zgłoszenie do Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska, który sprawdzi, czy usterka dotyczy drogi gminnej.  

 

Komisja wypracowała wniosek, aby przed terminem upływu gwarancji dokonać przeglądu 

przebudowanej drogi na Osiedlu Lesk w Olecku i usunąć stwierdzone usterki. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Jarosław Bagieński 

poinformował, iż sprawy wniesione radni otrzymali pocztą elektroniczną.  

 

Innych spraw wniesionych nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Wolne wnioski.  

 

Członek Komisji – Anna Kaczor 

nawiązując do wniosku zgłoszonego w lutym w sprawie wycinki drzew przy „Wiewiórczej 

Ścieżce” stwierdziła, iż jej zdaniem bezzasadnie wycięto jedno drzewo i zgłosiła wniosek                     

o uprzątnięcie grubych konarów, które pozostały na skarpie.  

 

Członek komisji – Krzysztof Kempisty 

poddał pod rozwagę przeanalizowanie sprawy Pana Eugeniusza K., który najprawdopodobniej 

otrzymał nakaz rozbiórki budynków na Osiedlu Siejnik.  

 

Komisja zgłosiła wniosek, aby na kolejnym posiedzeniu komisji był obecny kierownik 

wydziału Urzędu Miejskiego w Olecku merytorycznie odpowiedzialny za sprawę Pana 

Eugeniusza Konopka. 

 

Członek komisji – Wioletta Żukowska  

zgłosiła wniosek o żwirowanie drogi w Kukowie prowadzącej do Państwa Sz., po której jeździ 

autobus szkolny. 

 

Członek komisji – Wiesław Zalewski 

wnosi o wyrównanie drogi Gąski-Zatyki. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono.  

 

 

     Protokołowała                                                           Przewodniczący Komisji                                       

Małgorzata Adameit                                                         Jarosław Bagieński   


